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آسمان فوتسال ایران در آستانه نارنجی شدن

عصرآزادی/س�رویس ورزشی: تیم مس سونگون ورزقان در آستانه قهرمانی لیگ 
برتر فوتسال کشور قرار دارد.

تیم فوتسال مس سونگون در هفته بیست و دوم لیگ برتر فوتسال کشور تیم مس سونگون 
در خان��ه ف��ولاد زرند به برتری 3 بر یک دست یافت. با این پیروزی تیم 60 امتیازی ش��ده و 
فاصل��ه 9 امتی��ازی خود را با تعقیب کنن��ده اش تیم گیتی پسند اصفه��ان حفظ کرد. مس 
سونگون برای مسجل شدن قهرمانی اش تنها با 4 امتیاز در 4 بازی باقیمانده خود نیاز دارد. 
اگ��ر پی��روزی بر تیم آنا صنعت قم پایین جدولی را برای مسی های حتمی بدانیم، ش��اگردان 
اسماعی��ل تقی پور در 3 بازی خود برابر گیتی پسند، کراپ و سن ایچ، تنها به یک امتیاز نیاز 
دارند، در حالی که دور رفت برابر این 3 تیم 6 امتیاز کسب کرده بودند. با نتایجی که تیم مس 
سونگون در دور برگشت کسب کرده و تمام حریفان خود را شکست داده است، نارنجی پوشان 

شانس اول قهرمانی بوده تا به پنجمین جام خود در لیگ برتر فوتسال دست یابند.

مشتریان زیاد بازیکن مازاد پرسپولیس
مهاجم پیش�ین پرسپولیس پس از جدایی از این تیم مورد توجه سه باشگاه لیگ 

برتری قرار گرفته است.
به گزارش ایرنا، در روزهای اخیر ش��ایعه ای منتش��ر ش��د که تیم ه��ای مختلفی چون تیم 
فوتبال آلومینیوم حامد پاکدل را در لیست خرید خود قرار داده اند اما هفته گذشته از باشگاه 
آلومینیوم خبر رسید که نام پاکدل در لیست خرید سیدمهدی رحمتی دیده نمی شود و این 
باش��گاه برنامه ای برای جذب این مهاجم پرسپولیس ندارد. حال خبرها حاکی از آن است که 
این مهاجم در فهرست خرید تیم های ملوان، تراکتور، مس کرمان و نساجی قرار دارد. هر چند 
تیم های نساجی و مس کرمان نیز مذاکراتی با او داشته اند اما به نظر می رسد احتمال حضور او 
در ملوان و تراکتور بیشتر خواهد بود. حامد پاکدل سابقه ۳۵ بازی برای آلومینیوم را در فصل 

های ۹۸-۹۹ و ۰۰-۹۹ داشته است و توانسته برای این تیم ۱۳ گل نیز به ثمر برساند.

شکوری: دانش روز دنیا نیاز فوتبال ایران است
سرپرست کمیته آموزش فدراسیون فوتبال معتقد است که دانش روز، نیاز مربیان 

و مدرسان برای توسعه فوتبال ایران است.
به گزارش ایرنا، ابراهیم ش��کوری سرپرس��ت کمیته آموزش فدراس��یون فوتبال در مراسم 
اختتامیه دوره تربیت مدرس فوتبال گفت: سال ها در داخل و بیرون میدان بوده و فوتبال را از 
نزدیک رصد می کردم. در گذشته کارهای خوبی صورت گرفته و باید پیش برویم تا در مسیر 

رشد و توسعه قرار بگیریم.
ش��کوری ادامه داد: زمانی که با فوتبالی ها صحبت می کنیم، نیازها و نظرات شان را در بحث 
آموزش مطرح می کنند که همین امر باعث خواهد ش��د تا با برنامه ریزی برای رش��د و توسعه 
گام برداریم. می خواهیم مانند فیفا و کنفدراس��یون فوتبال آس��یا با یک متدد مشخص، بحث 
آم��وزش را دنبال کنیم. سرپرس��ت کمیته آموزش تصریح کرد: ه��ر روز باید با علم روز دنیا 
اهداف و برنامه های خود را پیش ببریم. نیاز داریم یکس��ری مس��ائل جدید را در ش��اخه های 

مختلف آموزش از ابتدا تا زمان قهرمانی ایجاد کنیم.
شکوری خاطرنش��ان کرد: باید به سمت کیفی سازی پیش برویم که این امر بدون شک در 
بحث آموزش و کیفیت فنی تاثیر بس��زایی دارد. ایران از لحاظ کمیت جایگاه خوبی در آس��یا 

دارد و باید با بسترسازی مناسب گام به گام پیش رویم تا موفق شویم.
سرپرست کمیته آموزش با بیان اینکه با دوره های کوتاه مدت نمی شود مدرس تربیت کرد، 
گفت:یکی از اضلاع مهم فوتبال مدرسین هستند و اگر می خواهیم تغییر و تحولی ایجاد شود 

نیازمند مدرسینی هستیم که با علم به روز حرکت می کنند.
ش��کوری در پایان اظهار داشت: تاکید می کنم که مطالعات خود را مرتبا به روز کنید. قصد 
داریم تا آخرین آنالیز ۲۰۲۲ را در اختیار مدرسین قرار دهیم و تغییر و تحولات خوبی را شاهد 
باشیم که این امر با کمک مدرسین مثمر ثمر خواهد بود.یکی از بازوهای قوی فوتبال باشگاه ها 

هستند و بدون شک حضورشان برای روند رو به رشد مربیان تاثیر گذار خواهد بود.

عصرآزادی / س�رویس ورزشی: تیم 
تراکتور نتوانس�ت انتقام دو شکس�ت 

خود از گل گهر سیرجان را بگیرد.
عص��رآزادی - فرهاد فرهادپ��ور: در آغاز 
دور برگشت لی��گ برتر فوتبال کشور عصر 
روز ش��نبه تیم تراکتور در ورزشگاه خانگی 
خود در بنیان دی��زل، میزبان تیم گل گهر 
سیرج��ان بود ک��ه این بازی ب��ا تساوی به 

اتمام رسید.
دقیق��ه 5 ب��ازی تراکتوری ه��ا اولین گل 
خود را به ثم��ر رساند. کاوه رضایی مهاجم 

سرخپوش��ان موفق ش��د دومین گل فصل 
خود را برای تیمش به ثمر رساند. اما دقیقه 
32 بازی امین قاسمی نژاد از ضربه پنالتی 
بازی را به تساوی کشاند. 3 دقیقه بعد رضا 
شکاری گل دوم تیم گل گهر را وارد دروازه 
تیم سابقش ک��رد. اما این پای��ان ماجرای 
نیم��ه نخست نب��ود و در دقیقه 40 مدافع 
تیم گل گهر به اش��تباه دروازه تیم خود را 
گشود تا دو تیم با تساوی به رختکن روند.

در نیمه دوم حملات دو تیم نتیجه ای در 
برنداش��ته و در نهایت بازی با تساوی دو بر 

دو خاتمه یافت.
بازی رفت دو تیم هم در سیرجان به سود 
تیم گل گهر تمام شده بود. حکایتی دقیقا 
همانند فصل گذش��ته ک��ه تراکتوری ها در 
سیرجان مغلوب و در تبریز مساوی کردند. 
بدی��ن ترتیب انتق��ام دو ش��کست متوالی 
تراکتوری ه��ا  از گ��ل گهر به فص��ل آینده 

موکول شد.
با این نتیجه تیم تراکتور با 23 امتیاز در 
همان رده ششم و تیم گل گهر با 29 امتیاز 

در جایگاه سوم جدول قرار گرفتند.

هرچند تا به اینجای فصل نقل و انتقالات ش�اهد جابه جایی های 
زیادی نبوده ایم اما بدون شک شرایط اینگونه باقی نمی ماند و در 
روزهای باقیمانده، تیم های لیگ برتری دست به خرید مهره های 

مورد نیاز خود می زنند.
ب��ه گزارش ایرن��ا، نقل و انتقالات زمستانی در فوتب��ال ایران همواره از 
اهمیت زیادی برخوردار بوده و تیم ها به خاطر عدم تمرکز لازم در ابتدای 
فص��ل، نیاز به ترمیم ترکیب خود دارن��د. با این وجود در نقل و انتقالات 
زمستانی لیگ بیست و دوم تا به امروز جابه جایی های پرتعدادی را شاهد 
نبوده ای��م و به نظر می رسد ط��ی روزهای آتی بازار نقل و انتقالاتی داغ تر 
از قبل ش��ود. از بین ۱6 تیم لیگ برتری تا به اینجای کار نیمی از تیم ها 
خرید رسمی داشته اند و نیمی دیگر در تکاپو هستند تا با بازیکنان مورد 
نظر خ��ود قرارداد امضا کنند. باید این نکت��ه را در نظر گرفت که تیم ها 
تمایل��ی به فروش بازیکنان خود به رقبای ش��ان نیستند و این اتفاق تنها 

تحت شرایطی خاص رخ می دهد.
2 تی��م حاضر در نیمه ی دوم جدول ب��ا 2 وضعیت کاملا متفاوت تا به 
اینجا چهار خرید قطعی داشته اند و از این حیث رکورددار بوده اند. هوادار 
با ساکت الهامی نتایج چندان بدی نگرفته اما بازهم شاهد جابه جایی های 
فراوان��ی در ترکیب این تیم بوده ایم. امی��د سینگ، عارف محمدعلی پور، 
مرتض��ی منصوری و از همه مهم تر مسعود ش��جاعی چه��ار مهره  جدید 
ساکت الهامی هستند. بازیکنانی که اکثرا باتجربه و شناخته شده هستند 
و در پست ه��ای دفاع کن��اری، وینگر و هافب��ک تهاجمی هستند. هفت 
بازیکن نیز تا به اینجای کار با هوادار قطع همکاری کرده اند که مهمترین 

آنها معین عباسیان و فرزاد جعفری به شمار می روند.
نفت مسجدسلیمان، قعرنشی��ن کنونی لیگ برتر است و روز به روز به 
سقوط نزدیک و نزدیک تر می شود. آنها تا به اینجا چهار ورودی داشته اند 

ک��ه اکثرا ناش��ناخته و از لیگ ی��ک بوده اند. امین هاش��می فرد، گودرزو 
داوودی، محم��د احمدی و مصطفی کیانی تازه واردهای نماینده ی ش��هر 
اولین ه��ا هستند و بای��د دید می توانند به بقای ای��ن تیم کمک کنند یا 
خی��ر. نفتی ها چهار خروجی مهم هم داش��ته اند ک��ه عبارتند از: سامان 

نریمان جهان، میلاد باقری، عقیل کعبی و مجتبی مقتدایی.
سه تیم مذکور تا به اینجای کار 2 بازیکن جدید را به خدمت گرفته اند. 
ابت��دا از فولاد باید یاد کنیم. جواد نکونام برای رهایی از میانه ی جدول و 
من باب مقابله با مصدومیت های زیادی که گریبان گیر بازیکنانش ش��ده 
ت��ا به امروز 2 خری��د قطعی ثبت کرده است. روبرت��و تورس 33 ساله از 
اوساسونا به خدمت گرفته شده و تا به امروز مهمترین ترانسفر زمستانی 
بوده اس��ت. سعید واسعی نیز از تراکتور به اهواز آمد تا به روزهای خوب 

گذشته بازگردد. فولاد همچنان در بازار به خرید ادامه خواهد داد.
م��س کرمان هم برای اینکه بتواند تیمش را بیش از پیش لیگ برتری 
کند، 2 خرید داش��ته است. فرزاد جعفری و معی��ن عباسیان، 2 بازیکن 

باتجرب��ه ای هستند که از هوادار جذب ش��ده اند و ق��رار است کناره های 
زمین را برای فرزاد حسین خانی ایمن کنند. محمدامین اسدی و میلادد 
پورصف شکن نیز جدا ش��ده های نارنجی پوشان بوده اند. ذوب آهن در فاز 
تهاجم��ی با کمبود بازیکن روبرو بود و مهدی تارتار برای حل این معضل 
فع��لا 2 بازیک��ن خریداری کرده اس��ت. سامان نریمان جه��ان و روح الله 
سیف اللهی 2 بازیکنی هستند ک��ه با سابقه  مشخص به جمع گاندوهای 
اصفهانی اضافه ش��ده اند و باید دید در آینده از آنها به عنوان خریدهایی 
موفق یاد خواهد ش��د یا خیر. سه تیم مذکور نیز تا به اینجا یک ورودی 
داشته اند و نباید آنها را فراموش کرد. پرسپولیس با عیسی آل کثیر که به 
دلیل مصدومیت از لیست اش خارج شده بود قرارداد امضا کرد تا به نوعی 
جانشین حامد پاکدل شود. خرید و فروش های پرسپولیس در این پنجره 
همچنان ادامه خواهد داش��ت و باید منتظر ماند. سیامک نعمتی و حامد 
پاکدل هم از پرسپولیس رفتند. آلومینیوم اراک برای ترمیم فاز تهاجمی 
خود به سراغ یک بازیکن کهنه کار رفت و با محمدرضا خلعتبری قرارداد 
امضا کرد. محمدرضا، شاگرد دوست قدیمی اش مهدی رحمتی شد و باید 
دید ای��ن همکاری به چه نتیجه ای منتج می ش��ود. میثم مجیدی نیز از 

فوتبال خداحافظی کرد تا لیست ایرالکو برای جذب بازیکن باز شود.
محمدرض��ا جلیل زمهر، خرید جدید صنع��ت نفت آبادان است. ادسون 
ت��اوارس به خوب��ی آگاه است که برای نگه داش��تن برزیلِ ایران در لیگ 
برتر نیاز ب��ه جذب بازیکنان بیشتری در پست های مختلف دارد. حسین 
پورامین��ی، حسین بغلانی و میرهادی میرج��وان فعلا از تیم آبادانی جدا 
ش��ده اند. هشت تیم دیگر حاضر در لیگ برتر هنوز خرید رسمی را انجام 
ندادند ولی بدون ش��ک طی روزهای آتی و تا پایان هفته ی هجدهم آنها 
نی��ز فعالیت خود را به صورت رسمی است��ارت می زنند. فعلا اما تنها ۱۷ 

بازیکن جدید توسط هشت تیم به خدمت گرفته شده اند.

زمستان کم سروصدای نقل و انتقالات فوتبال ایران؛ آرامش قبل از طوفان

کمک مرب�ی تیم فوتبال نس�اجی گفت: 
تنها مس نیس�ت که از داوری متضرر شده 
و م�ا ه�م در دور رفت متضرر ش�دیم، اما 
اشتباهات داوری چیزی نیست که مسبب 
آن تیم حریف باشد. مس رفسنجان جنگ 

روانی علیه ما درست کرد.
مجید انگش��تان در گفت وگو ب��ا ایرنا درباره 
تساوی یک بر یک نساجی برابر مس رفسنجان، 
اظهار داشت: با توجه به نتیجه ای که در بازی با 
پرسپولیس گرفتیم، این دیدار هم خیلی خوب 
بود. توانس��تیم این بازی را به سلامت پشت سر 
بگذاریم. با توجه به اتفاقاتی که افتاد بازی بدی 
نبود اما می توانس��تیم س��ه امتیاز این دیدار را 
بگیریم. در این دی��دار با خلق موقعیت، جریان 
بازی با مس را متوقف کردیم. در نیمه نخس��ت 
ش��انس با ما بود ت��ا گل بزنیم. نیم��ه دوم هم 
پایاپای پیش رفت. وی در واکنش به س��خنان 

کادر فنی تی��م حریف درباره اینکه حق آنها در 
نیمه اول خورده شد و گل پنالتی هم مشکوک 
ب��ود، گفت: از یک جهاتی ب��ه کادر مس درباره 
آفساید حق می دهم. هر آدم منصفی می داند که 
چه اتفاقی در بازی افتاد، اما پنالتی ما درست بود. 
کمک مربی نساجی ادامه داد: تنها مس نیست که 
از داوری متضرر شده، اغلب تیم ها متضرر شده اند. 
حتی ما نیز در نیم فصل اول برابر سپاهان، ملوان 

و پیکان از اش��تباهات داوری متضرر ش��دیم، اما 
اشتباهات داوری چیزی نیست که مسبب آن تیم 
حریف باشد. مس رفسنجان جنگ روانی علیه ما 
درس��ت کرد. این موضوعات نشان دهنده الزام آور 
بودن وجود VAR اس��ت زیرا همه مربیان دارند 
تبعات می دهند. وی درباره دیدار با سپاهان، گفت: 
سپاهان تیم بزرگی است و تاکنون نتایج درخشانی 
داش��ته است. تیمی که مربی رده بالایی دارد. اگر 
بازی برابر اس��تقلال و پرس��پولیس را از کارنامه 
نس��اجی کم کنید، می دانیم که آن کیفیت لازم 
را نداشتیم، اما جلوی دیگر تیم ها دست و پابسته 
نبودیم. ما برابر فولاد و تراکتور امتیاز گرفتیم. هر 
چند اینگونه هم نیست تا برابر سپاهان بازی خیلی 
راحتی داشته باشیم. تیم فوتبال نساجی در هفته 
ش��انزدهم لیگ برتر با تس��اوی یک بر یک برابر 
 مس رفسنجان و ۲۱ امتیاز در رده هشتم جدول

قرار دارد.

مربی نساجی: کادر مس جنگ روانی را آغاز کرد

تراکتور اهل گرفتن انتقام نبود

تاکید روسای فدراسیون های هندبال ایران و لهستان بر تقویت همکاری هاداورزنی: ورزش پارادوکسی به نام مالیات بر عملکرد دارد
رئیس فدراسیون والیبال با ارائه پیشنهادی درخصوص 
اصلاح بودجه ورزش کش�ور گفت: بودج�ه ورزش باید به 

منابع پایدار متصل شود.
محمدرضا داورزنی، رئیس فدراس��یون والیبال در گفت وگوی 
اختصاص��ی با ایرنا در واکنش به بودجه پیش��نهادی دولت برای 
ورزش که ورزش��ی ها آن را »کوچک گرفته شدن چانه ورزش« 
می نامن��د، به محدودیت منابع اش��اره کرد و گف��ت: با توجه به 
محدودیت منابع مالی در وزرش اگر دولت به ورزش توجه کند، 
نهایتا منابع محدود را چیزی حدود ۲۰ الی ۳۰ درصد افزایش خواهد داد. با این افزایش چند درصدی، نهایتا 
بودج��ه مثلا ۱۰ میلیاردی فدراس��یون والیبال می ش��ود ۱۲ میلیارد. با توجه به وضعی��ت موجود، امیدواریم 
دوستان ما در مجلس و دولت، به این نکته توجه کنند که حضور تیم های ملی ورزشی در میادین بین المللی 
ی��ک حضور حاکمیتی اس��ت نه حضور بخش خصوصی که بگوییم ب��ه دولت ربطی ندارد. وقتی تیم ملی یک 
کش��ور در مس��ابقاتی در سطح آسیایی و جهانی ش��رکت می کند، در واقع نماینده جمهوری اسلامی است. از 
طرفی حضور در رقابت های بین المللی سلقیه ای و دل بخواهی نیست. وی با اشاره به افزایش درصدی بودجه 
ادامه داد: این که به عنوان مثال دولت بودجه سال گذشته ورزش را درصدی افزایش می دهد، این سوال مطرح 
می شود که به هزینه های تمام شده برای اعزام ها و سفرها چقدر اضافه شده است؟ زمانی بود که بلیت سفر به 
اروپا برای هر ورزشکار ۵ الی ۶ میلیون تومان بود ولی حالا به رقم ۴۰ میلیون تومان رسیده. این هزینه چند 
برابر شده؟ هزینه اعزام یک تیم به خاور دور در گذشته ۱۲ یا نهایتا ۲۰ میلیون تومان بود ولی درحال حاضر 
۸۰ الی ۹۰ میلیون تومان ش��ده اس��ت. زمانی هزینه بلیت اعزام تیم به قاره آمریکاجنوبی، برزیل یا آرژانتین 
۲۰ تا ۲۵ میلیون تومان بود ولی حالا با کمتر از ۹۰ الی ۱۰۰ میلیون تومان چنین اعزامی امکان پذیر نیست. 
یک نفر دو نفر هم که نیستند، تیم ۲۵ نفره است. داورزنی به برنامه ریزی ۱۵ سال گذشته تاکنون فدراسیون 
والیبال برای استقلال مالی هم اشاره کرد و گفت: قبول داریم که فدراسیون ها هم باید درآمدزا باشند. از ۱۵ 
سال پیش، سیاست ما در فدراسیون والیبال این بود که والیبال از منابع مالی دولت کاملا مستقل شود و نیازی 
به این منابع نداش��ته باش��د. ۸۰ درصد هم در این زمینه موفق بودیم و ۸۰ درصد منابع مالی مورد نیازمان را 
خودمان از محل اسپانسرها و کارکردها و منابع درآمدی و... کسب می کنیم. اما دولت برای ما مالیات می بندد. 
این درحالی اس��ت که درآمدی کس��ب شده ما متعلق به بخش خصوصی که نیس��ت. چون تیم های ملی در 
زمره بخش حاکمیتی کشور هستند. دولت یک جا ۴ میلیارد به ما کمک می کند ولی با فشار مالیاتی و نامه 
سازمان مالیاتی مکلف به پرداخت ۷ میلیارد تومان مالیات می شویم! این ها محل اشکال است. ما انتظار داریم 
فعالیت های ملی و بین المللی فدراسیون ها و تیم های ملی، معاف از مالیات باشند نه این که مشمول دریافت 
مالیات عملکرد باش��ند. از یک بخش می آیند و مثلا بودجه س��ال گذش��ته را از ۱۰ ب��ه ۱۲ میلیارد افزایش 

می دهند و از آن طرف سازمان مالیاتی، دو برابر این رقم مالیات می گیرد.

روسای فدراس�یون های هندبال ایران و لهستان بر لزوم 
توسعه زمینه های همکاری مشترک میان دو این فدراسیون 

تاکید کردند.
به گزارش ایرنا، در دی��داری که میان رئیس فدراسیون هندبال 
ایران و لهستان برگزار ش��د، راهکارهای همکاری های مشترک از 
جمل��ه برگزاری کمپ های تمرینی و دیداره��ای دوستانه بررسی 

شد.
در ای��ن دیدار که به دعوت رئی��س فدراسیون هندبال لهستان 
برگزار ش��د، هنریک شپانسکی رئیس فدراسیون این کشور اظهار 

کرد: از نمایش تیم ملی هندبال ایران در رقابت های قهرمانی جهان لذت بردم. پیش از برگزاری این مسابقات نیز 
یک دیدار دوستانه داشتیم و تحت تاثیر قدرت  هندبال ایران قرار گرفتم.

شپانسکی افزود: از برگزاری این نشست بسیار خرسندم و به دنبال ایجاد یک رابطه جدی با فدراسیون هندبال 
ایران هستیم و محورهایی که در این نشست مطرح خواهد شد را دنبال خواهیم کرد تا در آینده نزدیک منجر به 
نتایج عملی شود. در دو سال اخیر خبرهای زیادی از پیشرفت هندبال ایران شنیده ام و از این موفقیت ها شگفت زده 

هستم. همچنین باید به موفقیت های هندبال بانوان ایران اشاره کرد که بسیار من را تحت تاثیر قرار داد.
وی افزود: آمادگی آن را داریم در هندبال هرچه بیشتر زمینه همکاری های مشترک را ایجاد کنیم و تجربیات خود 
را در اختیار ایران قرار دهیم. در مورد برپایی کمپ های تمرینی و دیدارهای تدارکاتی نیز می توانیم برنامه ریزی هایی 

را انجام دهیم تا بزودی شاهد برگزار این دیدارها در رده های سنی مختلف باشیم.
ش��پانسکی همچنین از آمادگی فدراسیون هندبال لهستان جهت همک��اری مشترک در زمینه بازیکن سازی، 
استعدادپروری و حوزه های آموزشی خبر داد و گفت: امکان ایجاد زمینه های همکاری در بحث استعدادپروری و 
بازیکن سازی میان دو کشور وجود دارد. هر دو کشور می توانند تجربیات خود را در زمینه استعدادیابی در اختیار 
یکدیگر قرار دهند. همچنین در زمینه آموزش و برگزاری دوره های مربیگری نیز می توان زمینه همکاری مشترک 
را ایج��اد کرد. وی ضمن دعوت از رئیس فدراسیون هندب��ال ایران برای بازدید ار امکانات و ظرفیت های هندبال 
لهستان، خاطر نشان کرد: بسیار علاقه مندم تا از امکانات و ظرفیت های فدراسیون هندبال لهستان به ویژه در بخش 
مدارس هندبال بازدیدی داش��ته باش��ید. در بررسی هایی که صورت دادیم از فعالیت گسترده مدارس هندبال در 
ایران مطلع شدیم و بی شک طرفین می توانند تجربیات خود را در این زمینه در اختیار یکدیگر قرار دهند. رئیس 
فدراسیون هندبال لهستان در ادامه از تمایل به حضور بازیکنان ایرانی در لیگ هندبال این کشور خبر داد و گفت: 
امیدوارم بزودی شاهد حضور هندبالیست های ایران در لیگ لهستان باشیم. شپانسکی در پایان با ابراز امیدواری 
از سفر به ایران، اظهار کرد: تلاش خواهم کرد تا بزودی سفری را به ایران داشته باشم و از امکانات و ظرفیت های 
هندب��ال ایران بازدید کنم. مطمئن هستم زمینه همکاری های مشترک میان فدراسیون هندبال ایران و لهستان 

بسیار زیاد است و قطعا در آینده نزدیک از این ظرفیت ها استفاده خواهیم کرد.
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باشگاه پیکان برای نقل وانتقالات نیم فصل برنامه ای ندارد.
به گزارش ایرنا، باشگاه پیکان یکی از تیم هایی است که این روزها شرایط خوبی در جدول ندارد و در 
نخستین دیدار خود در نیم فصل هم با یک گل از ملوان شکست خورد تا یک بازی شش امتیازی را 
به یکی از رقبای اصلی خود برای بقا واگزار کرده باشد. خودروسازان با میانگین سنی ۲۳ سال و شش 
ماه جوان ترین تیم لیگ بیست و دوم هستند. مجتبی حسینی یکی از نفراتی است که در فوتبال ایران 
در بازی دادن به نفرات جوان ش��هرت دارد اما امس��ال این جوانگرایی به نظر می رسد که برای تیم او 
جواب نداده است و به یک معظل تبدیل شده است. با این حال مشکل دیگری که خودروسازان با ان 
مواجه هستند مصدومیت های پرتعداد بازیکنان این تیم است.دانیال جهانبخش، محمد حسین فلاح، 

امیرحسین عزیزی، مجتبی حقدوست تنها بخشی از مصدومان پرتعداد پیکان را تشکیل می دهند. در 
این شرایط که همه امیدوار بودند تا خودرو سازان بازیکنی جذب کنند، اما با توجه بودجه محدودی که 
وجود دارد، خودروسازان برنامه ای برای نقل و انتقالات ندارند چرا که نمی توانند بازیکنی جذب کنند. با 
توجه به این موضوع تمام هدف مجتبی حسینی و مجموعه پیکان حفظ نفرات فعلی است. مسوولان 
پیکان و مدیریت تاکید دارند که هیچ بازیکنی از جمع آنها جدا نشود این در حالی است که تا الان هیچ 
نامه رسمی هم به باشگاه برای جذب بازیکنان مد نظر نرسیده است. هر چند برخی بازیکنان به مدیریت 
تیم اطلاع که پیشنهاداتی دارند اما حسینی به باشگاه اعلام کرده که با توجه به اینکه بودجه باشگاه 

اجازه جذب بازیکن و تقویت تیم در نیم فصل را نمی دهد.

پیکان 
برنامه ای 
برای 
نقل وانتقالات 
ندارد


